
 

 
 

Vážená paní Malečková,  
reaguji tímto na Váš komentář mé mailové odpovědi, který je umístěn na facebooku Kočky SOS Hodonín.  
Na Váš mail ze dne 25.7. o problematice opuštěných koček, jsem reagoval okamžitě. Ve 23:13 h v noci, doma, tj. 
v mimopracovní době. Jelikož nejsem právník ani profesionální ochránce zvířat, a nemohl jsem tudíž zaujmout 
okamžité konkrétní stanovisko,  začal jsem se v problému orientovat hledáním patřičných právních předpisů 
z osobní iniciativy. Výsledky svého okamžitého prozatímního snažení jsem Vám obratem zaslal ve své 
odpovědi.  
Z pozice zástupce vedení města jsem učinil vše, co jsem mohl, postoupením Vašeho podnětu kompetentním 
osobám. Za svou osobu jsem nevyloučil možnost dalšího jednání a spolupráce.  
Vaši interpretaci mé okamžité snahy se problémem zabývat, současně s nabídkou možnosti dalšího 
jednání, jako POUHÉ ZPOCHYBNĚNÍ POVINNOSTI MĚSTA STARAT SE O OPUŠTĚNÁ ZVÍŘATA, považuji osobně 
za velké zklamání a obávám se, že tímto jste právě Vy určila vývoj našich dalších vzájemných vztahů.    
   
S pozdravem J. Hýbner  
   
Má mailová odpověď: http://62.240.177.250/soubory/SOS_Kocky/Reakce_SOS_Kocky.jpg 
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Předmět: Reakce na dezinterpretaci mého vyjádření
Datum: 27.7. 2011, 08:31 - dnes v 08:31 
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